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BRM.0012.1.3.2020       Opole, 21 stycznia 2020 r. 

 

 

Protokół nr 15/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

z posiedzenia w dniu 21 stycznia 2020 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w sali im. Karola Musioła w opolskim  

ratuszu i trwało od godz. 16:03 do godz. 16:28.                  

Posiedzeniu przewodniczył radny Sławomir Batko, przewodniczący Komisji. W chwili 

stwierdzania prawomocności posiedzenia Komisji uczestniczyło w nim 5 członków Komisji 

(radni: Sławomir Batko, Elżbieta Kurek, Jolanta Kawecka, Aleksander Iszczuk i Piotr Mielec). 

Po dotarciu radnego Jacka Kasprzyka w posiedzeniu łącznie brało udział 6 radnych. 

 

Listę obecności radnych członków Komisji oraz listę gości obecnych na posiedzeniu Komisji 

załącza się do protokołu. 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 14/2019 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola 

z dnia 17 grudnia 2019 r. 

 

2. Rozpatrzenie wyników z przeprowadzonej kontroli (BRM.0011.1.2019) Prezydenta Miasta 

Opola w zakresie "Kontrola zasad i przeprowadzania rekrutacji przedszkolnej (2017-2018)". 

 

3. Przyjęcie Sprawozdania Komisji Rewizyjnej z pierwszego roku działalności VIII kadencji 

Rady Miasta Opola. 

 

4. Sprawy różne. 

 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia: 

 

Protokół nr 14/2019 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

17 grudnia 2019 r. został zatwierdzony bez uwag, jednogłośnie w obecności 5 członków 

Komisji. Za głosowali radni: Sławomir Batko, Elżbieta Kurek, Jolanta Kawecka, Aleksander 

Iszczuk i Piotr Mielec. 

 

Radny Piotr Mielec z przyczyn technicznych głosował poprzez uniesienie ręki. Radny głosował 

„za”. 

 

Do 2. punktu porządku posiedzenia: 

 

 Protokół kontroli BRM.0011.1.2019 w zakresie "Kontrola zasad i przeprowadzania 

rekrutacji przedszkolnej (2017-2018)" przedstawił, z upoważnienia przewodniczącego Komisji 

Sławomira Batko, radny Piotr Mielec - członek zespołu kontrolnego. 

Pytań do kontroli nie było. 

W dyskusji nad omawianą kontrolą wypowiedzieli się radni: Aleksander Iszczuk oraz Jacek 

Kasprzyk – przewodniczący zespołu kontrolnego. 
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Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem zalecenia kontrolnego: 

 

1. Niezbędne jest tworzenie nowych placówek przedszkolnych. 

 

Zalecenie przyjęto jednogłośnie w obecności 6 członków komisji. Za głosowali radni: 

Sławomir Batko, Jacek Kasprzyk, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Aleksander Iszczuk i Piotr 

Mielec. 

 

 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej  

z dnia 21 stycznia 2020 r.  

z przeprowadzonej kontroli Prezydenta Miasta Opola w zakresie: 

Kontrola funkcjonowania zasad i przeprowadzania rekrutacji przedszkolnej  

(rok szkolny 2017/2018) 

 

Komisja zapoznała się z protokołem kontroli oraz ustaleniami zespołu kontrolnego nie 

wnosząc uwag do przedłożonego materiału. Biorąc pod uwagę ustalenia zespołu wynikające 

z czynności kontrolnych Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o wydanie na 

podstawie § 56 ust. 1 Statutu Miasta Opola następującego zalecenia pokontrolnego: 

 

1. Niezbędne jest tworzenie nowych placówek przedszkolnych. 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu, bez uwag, jednogłośnie w obecności 

6 członków komisji. Za głosowali radni: Sławomir Batko, Jacek Kasprzyk, Jolanta Kawecka, 

Elżbieta Kurek, Aleksander Iszczuk i Piotr Mielec. 

 

Komisja Rewizyjna przedłoży Radzie Miasta Opola stosowny projekt uchwały w sprawie 

zaleceń pokontrolnych. 

 

Do 3. punktu porządku posiedzenia: 

 

Komisja Rewizyjna w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za (Sławomir Batko, Jacek 

Kasprzyk, Jolanta Kawecka, Elżbieta Kurek, Aleksander Iszczuk i Piotr Mielec) przyjęła 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z pierwszego roku działalności VIII kadencji Rady Miasta 

Opola. 

 

Radna Jolanta Kawecka z przyczyn technicznych głosowała poprzez uniesienie ręki. Radna 

głosowała „za”. 

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

                 Radny Sławomir Batko 

 
Protokołowała: 

Justyna Nagel 


